
Beantwoording technische vragen de heer Baali (PvdA) over het voorstel Opwaardering 

stadspark Steenbergen 

 

Vraag 1. De opbrengst van het verkopen van het terrein oostzijde Ravelijnstraat ligt tussen de 1,8 

en 3,3 miljoen. Hoe groot is de kans op 3,3 miljoen of iets hoger dan 1,8? Wat moet daarvoor 

gebeuren? 

Antwoord: een maximale opbrengst van grondverkoop voor ontwikkeling wordt meestal 

behaald wanneer de ontwikkelaar zo weinig mogelijk restricties worden opgelegd/zo veel 

mogelijk vrijheid bij de invulling van het perceel wordt geboden. Gelet op de belangstelling tot nu 

toe, de locatie en de plannen voor de overzijde van de locatie bestaat er een reële mogelijkheid 

dat de opbrengst, mits gebaseerd commerciële ontwikkeling met zorgcomponent, hoger dan de 

genoemde 1.8 miljoen kan uitkomen. Exacte verwachtingen zijn daarbij op dit moment niet te 

geven. E.e.a. is afhankelijk van invulling en marktwerking. Een risico is dat de bestaande bomen 

niet verwijderd mogen worden, waardoor de ontwikkeling wordt beperkt of verhinderd. 

Vraag 2. Is het mogelijk om slechts een klein stuk van de Vestingwal als kunstwerk zichtbaar te 

maken tegen significant lagere kosten? 

Antwoord: voor het terugbrengen/opknappen van de grondwal is een m2 prijs berekend. Deze 

bestaat uit verschillende onderdelen, afhankelijk van de locatie (op een deel van het traject ligt de 

wal al, op een deel niet) bestaan die uit: opbrengen grond, profileren grond, verwijderen 

onderbegroeiing, verwijderen bomen, herstellen/aanpassen bestaand profiel, etc.  In het 

uitwerken van de ideerichtingen is het mogelijk om de Vestingwal anders dan nu aangegeven 

terug te brengen. Dit kan tot meer- of minderkosten ten opzichte van de bestaande raming 

leiden.  

Vraag 3. Graag ontvangen wij de kostenschattingen die gebruikt zijn voor de scenario’s. Wat kost 

klimaatadaptatie, wat kost een brug, wat kosten de paden, wat kost verlichting, etc. etc.?  

Antwoord: de opgestelde kostenramingen zijn extern opgesteld en zeer gedetailleerd. De 

totaalkosten zijn voor nu maatgevend. Met het oog op het vermijden strategische inschrijvingen 

in de (eventuele) aanbestedingsfase is het niet verstandig om deze getallen openbaar te delen. 

Daarom bieden wij u aan – indien u dat wenst, op een nader te bepalen moment en onder 

geheimhouding – deze raming in persoon aan u toe te lichten.  

Vraag 4. Wat is de noodzaak van klimaatadaptatiemaatregelen in dit park? Met andere woorden: 

wat als we het niet doen? Nogmaals: hierop heeft de PvdA echt een financiële schatting en een 

inhoudelijke onderbouwing nodig. 

Antwoord: de stad Steenbergen heeft een opgave op het gebied van voorkomen van 

wateroverlast. Het stadspark kan – gezien haar ligging en karakter – daaraan een bijdrage 

leveren. Een inhoudelijke onderbouwing en financiële inschatting daarvan kan in dit stadium nog 

niet worden gemaakt. Dat kan pas wanneer een (voorlopig) ontwerp in de maak is en specifieke 

maatregelen worden ingebracht. 

Vraag 5. In welk document staat beschreven wat het gewenste profiel van de (vesting)stad 

Steenbergen is? Is dat het Masterplan Steenbergen-Vesting? 

Antwoord: het betreft inderdaad een referentie aan het Masterplan Steenbergen-Vesting. Hierin 

wordt aangegeven dat het (diffuse) beeld dat vanuit verschillende perspectieven van de stad 

Steenbergen bestaat geconcentreerd moet worden. Het vestingverleden van de stad vormt 

daarin een waardevol ankerpunt.  


